
From:                                 Burgers Renkum aan Zet 
Sent:                                  Thu, 29 May 2025 10:04:15 +0200 
To:                                      Juul Cornips; Merijn van As 
Subject:                             Re: verdere gang van zaken Zonneveld Heelsum 
 

Beste griffie, 

Hierbij nog een aanvullende vraag die wij ter beantwoording voorleggen: 

Wanneer wordt (in opdracht van de gemeente) aangevangen met de wegwerkzaamheden en 
bekabelingswerkzaamheden met betrekking tot trekken van de kabel van de locatie 
Zonneveld Heelsum naar Parenco en wat kosten die werkzaamheden? 

Vriendelijke groeten, 

vrijwilligers van  
 
Burgers Renkum aan Zet 
- de boodschap telt - 

 

Burgers Renkum aan Zet schreef op 2025-05-29 09:54: 

Beste griffie, 

Wij willen graag aan onze achterban uitleggen wat de verdere gang van zaken en het 
daarbij behorende tijdspad is. Graag zouden wij daarover van jullie nadere opheldering 
krijgen. 

Wij willen weten wanneer er over de vergunning door wie besloten wordt, vanaf wanneer 
er vervolgens gedurende hoe lang een bezwaartermijn gaat lopen, wat vervolgens de 
verdere (juridische) route is, of de provincie er nog aan te pas komt (zo niet, waarom was 
het bij de vergunningsprocedure van Landgoed Quadenoord wel de provincie die een 
vergunning diende af te geven en dat niet heeft gedaan en waarom zou dat nu niet meer 
het geval zijn?) en wat zijn vervolgens de termijnen om naar de rechter te stappen.  

Klopt het dat de initiatiefnemers in het kader van de vergunningsaanvraag de kaders nog 
nader dienen te verantwoorden, aan dienen te geven op welke wijze zij aan de gestelde 
kaders wat hen betreft zullen voldoen of is daar in de visie van de gemeente al aan 
voldaan en wordt er op basis van wat er aan stukken is toegevoegd aan de vergadering 
door de gemeente een vergunning verleend? Dienen de initiatiefnemers nog met nadere 
stukken te komen of is de informatievoorziening afgerond en bestaat die dus uit de 
stukken die in de vergadering zijn opgenomen of zijn het er meer en kunnen we die 
ontvangen, dan wel dienen wij daarvoor een woo procedure te volgen? 
 
Wat is als de vergunning wordt verleend en die vergunning overeind blijft het verdere 
tijdspad qua financiering, bouw en ingebruikname? 

Wij horen een en ander graag van jullie, zodat wij dat naar buiten kunnen brengen. 

By the way, de teller voor de tussenstand staat op 1069: de burger heeft gesproken 
waarbij bedacht moet worden dat het overgrote deel van de bevolking nog helemaal van 



niets weet want wij kunnen nu nog maar beperkt deel bereiken omdat bijvoorbeeld De 
Gelderlander onze ingezonden brief niet heeft willen publiceren). 

Wij wachten jullie beantwoording af. 
  
Vriendelijke dank en groeten, 
  
vrijwilligers van  
 
Burgers Renkum aan Zet 
- de boodschap telt - 


